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Riguldi
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Rummu

Lohu

Loe

Oonga

Erja

Parila

Kiltsi

Koikse
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Padise
Tsistertslastest munkade poolt 14. 
sajandil rajatud klooster, mille müürid 
ja kindlustused on praegu ühed 
paremini säilinud keskaegse kloostri 
varemed Eestis. Kloostri kõrval asub 
von Rammide suguvõsale kuuluv 
Padise mõisa renoveeritud peahoone. 
Keskust ilmestab lisaks terviklik mõisa 
kõrvalhoonete kompleks - endised 
tallihooned, aidahoone, valitsejamaja, 
viinavabriku varemed. Kontserdi-
paigana tuntud kloostri taga metsas asuva iidse maalinnuse ja jõe ürgoru kaldal 
paiknevad suusa- ja matkarajad.
Padise
The monastery was established in 14th century by the Cistercian monks and its 
walls and fortifications are among the best preserved mediaeval monastery ruins 
in Estonia. The monastery neighbours the renovated main building of Padise 
manor, which belongs to the von Ramms. The centre is coloured by a full com-
plex of auxiliary buildings – former stables, granary, bailiff’s dwelling and ruins of 
distillery. The monastery is known as concert ground and the banks of ancient 
hill fort and river valley behind it are covered with ski and hiking trails.
Падизе
Монастырь, построенный цистерцианскими монахами в 14 веке, стены и 
укрепления которого ныне являются одними из наиболее сохранившихся 
развалин средневекового монастыря в Эстонии. Рядом с монастырем 
находится реновированное здание мызы Падизе, принадлежавшей роду 
фон Раммов. Помимо этого, центр украшает цельный комплекс подсобных 
построек мызы – бывшие конюшни, амбар, дом управляющего, развалины 
винокурни. Рядом с древним городищем, расположенным в лесу за 
монастырем и известным в качестве концертной площадки, а также по 
склонам древней речной долины проходят лыжные трассы и туристические 
тропы.

Laitse
Laitse asub 30 minuti kaugusel 
Tallinnast. Laitse Lossi restoran ja 
hotell on tuntuks saanud hea köögi 
ja mugava seminarikoha poolest. 
Kõrval asuvasse mõisa hobusetalli 
on  ehitatud omanäoline seminari- ja 
peopaik Graniitvilla, kus tihti toimu-
vad ka kontserdid ja teatrietendused. 
Aktiivturismi harrastajatele on avatud 
LaitseRallyPark , kus elamusi pakub 
kiire sõit erinevatel motospordiva-
henditel. 
Laitse
Laitse is a 30-minutes drive away from Tallinn. The restaurant and hotel of Laitse 
castle are known for delicious cooking and convenient seminar rooms. The near-
by manor stable now houses the Graniitvilla – an original seminar and party hall, 
where concerts and performances often take place. Seekers of active holiday are 
welcome to LaitseRallyPark, where they can ride various motor racing vehicles.   
Лайтсе
Лайтсе находится в 30 минутах езды от Таллинна. Ресторан и гостиница при 
замке Лайтсе приобрели известность своей хорошей кухней и как удобное 
место для семинаров. В расположенном поблизости здании усадебной 
конюшни обустроено своеобразно оформленное место для проведения 
семинаров и праздников – «Graniitvilla», где часто проходят также концерты 
и театральные представления. Для любителей активного туризма открыт 
LaitseRallyPark, где можно испытать острые переживания от быстрой езды на 
различных транспортных средствах, используемых в мотоспорте. 

Keila-Joa
Juba alates 18. sajandist on Keila-Joa üheks populaarse-
maks Tallinna ümbruse väljasõidukohaks. Maalilises 
pargis Loode-Eesti kõrgeima joa, kärestikulise jõe ja 
mere vahetus läheduses asub Keila-Joa loss - üks esimesi 
neogooti stiilis ehitisi tsaari Venemaal, koos hooneterikka 
mõisaansambliga.
Keila-Joa
Keila-Joa is one of the most popular outing destinations 
near Tallinn already since 18th century. In the picturesque 
park, right next to the highest waterfall in North-West Es-
tonia, river rapids and the sea is Keila-Joa castle – one of 
Tsarist Russia’s first Neo-Gothic buildings with manor complex rich in buildings.   
Кейла-Йоа
Уже начиная с 18 века Кейла-Йоа является для таллиннцев одним из 
популярнейших мест выездного отдыха. Замок Кейла-Йоа, расположенный в 
живописном парке в непосредственной близости от высочайшего водопада 
в Северо-Западной Эстонии, порожистой реки и моря – одно из первых 
строений в неоготическом стиле в царской России. Рядом с ним находится 
усадебный ансамбль, состоящий из многих зданий.

Paldiski ja Pakri pankrannik
Paldiski linn sai alguse 18. sajandil Peeter I poolt rajatud 
sõjasadamast ja kindlusest ehk Muula mägedest.  Pakri 
poolsaare tipus, kus panga astang ulatub 25 meetrini 
merepinnast, asub Eesti kõrgeim paekivist tuletorn. 
Poolsaarel ja saartel on säilinud militaarrajatised nii I kui ka 
II maailmasõjast.
Paldiski and Pakri clint 
Paldiski town originates in war port and stronghold (so-
called Muula Hills) established by Peter I in 18th century. 
On the end of Pakri peninsula, where the terrace rises 25 
metres above the sea level, stands the highest limestone lighthouse in Estonia. 
The peninsula and islands exhibit military buildings from both World War I and II.
Палдиски и скалистый берег Пакри
Начало городу Палдиски положили военный порт и крепость на горах 
Муула, построенные Петром I в 18 веке. На оконечности полуострова Пакри, 
где высота берегового обрыва доходит до 25 метров над поверхностью 
моря, находится самый высокий в Эстонии маяк из известняка. На 
полуострове и островах сохранились оборонительные сооружения времен 
как Первой, так и Второй мировой войны.

Nõva
Looderannik on tuntud oma kilomee-
trite pikkuse liivaranna ja seene- ning 
marjarohkete männikute poolest. 
Nõva maastikukaitseala peidab endas 
ka maalilisi rannikujärvi. Piirkonnas 
elasid varem eesti-rootslased. Märka 
kakskeelseid kohanimesid ning astu 
sisse vanadesse pühakodadesse ning 
mõisatesse ja Lyckholmi ning Põlluotsa 
muuseumidesse.
Nõva
The North-west coast is known for the kilometres of sandy beach and pine 
forests rich in mushrooms and wild berries. Nõva landscape protection area also 
includes picturesque coastal lakes. The area used to be inhabited by Estonian 
Swedes. Pay attention to the bilingual place names and visit old churches and 
manors as well as the Lyckholm and Põlluotsa Museum.
Ныва
Северо-западное побережье известно своими многокилометровым 
песчаным пляжем, а также сосновыми лесами, богатыми грибами и ягодами. 
В ландшафтном заповеднике Ныва скрываются также и живописные 
прибрежные озера. Раньше в этом регионе проживали балтийские шведы. 
Обратите внимание на двуязычные названия мест и загляните в старинные 
храмы и мызы, а также в музей Люкхольма и Пыллуотса.

Haapsalu
1279. aastal rajatud kuurortlinn mõ-
jub oma kauni puitarhitektuuri ning 
väljapeetud stiiliga justkui killuke 
teisest ajastust: väikesed kohvikud, 
kaunis rand ning Valge Daam oota-
vad tervise- ja kultuuripuhkajaid.
Haapsalu
The beautiful wooden architecture and polished style lend the air of another era 
to the holiday resort that dates back to 1279: seekers of health and culture are 
greeted by small cafés, beautiful beach and the White Lady.
Хаапсалу
Курортный город, построенный в 1279 году, своей прекрасной деревянной 
архитектурой и выдержанным стилем производит впечатление осколка 
другой эпохи: небольшие кафе, прекрасный пляж и Белая Дама ждут 
отдыхающих, приезжающих сюда поправить здоровье или приобщиться к 
культурному наследию.

Vormsi
Hiiumaa ja mandri vahel asuv 92 km² 
pindalaga saar on suuruselt Eesti neljas. 
Vormsi nimi on tuletatud rootsikeelsest 
nimest Ormsö (“ussisaar”). Ajalooliselt 
oli Vormsi asustatud rannarootslastega. 
Saare loodus on väga mitmekesine 
ning põnev. Saare keskuses asub Püha 
Olavi kirik koos üle 300 rõngasristide 
kalmistuga.
Vormsi
With its 92 km² area, the island between Hiiumaa and mainland is the fourth big-
gest island in Estonia. The name Vormsi stems from Swedish name Ormsö (Snake 
Island). Vormsi used to be inhabited by the Coastal Swedes. The island has very 
versatile and gripping nature. In the centre of the island you find St Olaf’s church 
and a cemetery with over 300 circled crosses.
Вормси
Остров площадью 92 км², расположенный между Хийумаа и материком 
– четвертый по величине в Эстонии. Название Вормси происходит от 
шведского названия Ормсё («змеиный остров»). Исторически Вормси был 
заселен балтийскими шведами. Природа острова очень разнообразна и 
интересна. В центре острова находится церковь св. Олава с кладбищем, 
на территории которого насчитывается более 300 надгробий в виде 
заключенных в круг крестов.

Koluvere loss
Kireva ajalooga vesilinnus rajati koos 
hilisemate täiendustega juba 13. sajandil. 
Lähedal asuvat Kullamaad võib oma 
keskajal ehitatud kindluskirikuga pidada 
täie õigusega Läänemaa kultuurihälliks, 
ilma liialdamata pandi siin esimest korda 
meie ajaloos kirja „eesti keel“.
Koluvere Castle
The water stronghold with colourful 
history was established already in 13th 
century. The nearby Kullamaa region with its mediaeval stronghold church is 
undoubtedly the cradle of culture in Läänemaa as the Estonian language was in 
fact first put into writing here.
Замок Колувере
Водное городище с пестрой историей вместе со своими позднейшими 
добавлениями было построено уже в 13 веке. Расположенную неподалеку 
деревню Кулламаа с ее церковью-крепостью, построенной в Средневековье, 
можно с полным правом считать культурной колыбелью Ляэнеского уезда, 
ведь без всякого преувеличения можно сказать, что здесь был впервые в 
нашей истории записан «эстонский язык».

Rabade rüpes
Maa ja mere pealetung on jätnud maastikku põnevad soolaamad 
nagu Läänemaa Suursoo, Marimetsa raba ja luitemetsadesse peitunud 
väikejärved nagu Veski- ja Tänavjärv, Valgejärv ja Järveotsa. Loodusega tut-
vumiseks on mugavad matkarajad. Laudtee viib Sind ka Alemaa botaanilise-
le kaitsealale, kus hooajale sattudes võib näha mitmeid taimeharuldusi.
Amidst the raised bogs
The advance of land and sea has enriched the landscape with gripping 
raised bog expanses like  Läänemaa Suursoo, Marimetsa raised bog and, 
hidden in dune forests, small lakes like lakes Veskijärv, Tänavjärv, Valgejärv 
and Järveotsa. Hiking trails make it convenient to see the nature. A wooden 
promenade takes you to Alemaa botanical conservation area, where you can see several rare plant 
species if the season is right.
На лоне болот
Попеременные наступления моря и суши оставили после себя в ландшафте интересные 
болотные пространства, такие как Большое болото (Суурсоо) Ляэнеского уезда, болото 
Мариметса и прячущиеся в дюнных лесах озерки, такие как Вескиярв и Тянавъярв, Валгеярв и 
Ярвеотса. Для ознакомления с природой удобно воспользоваться туристическими тропами. 
Дощатая дорога приведет Вас и в ботанический заповедник Алемаа, где с наступлением сезона 
можно увидеть много редких растений.
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